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Zápisnica zo zasadania OZ zo dňa 17.03. 2022 

 

Prítomní poslanci: 4 

Neprítomní: 3 

Ostatní: podľa prez. listiny (príloha) 

 

Rokovanie: 

 

Predsedajúci – starosta obce privítal o 18.15 hod. poslancov. Skonštatoval, že prítomných 

poslancov je nadpolovičná väčšina, obecné zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať 

sa. 

 

Starosta určil za zapisovateľku Zuzana Michalcovú, overovatelia zápisnice: Rastislav Hollý  

a Milan Michalec  

  

Starosta obce predniesol program rokovania   

 

Program (podľa pozvánky): 

 

1. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

2. Schválenie programu. 

3. Pracovný úväzok údržbára obecných budov a verejných priestranstiev. 

4. Návrh PD chodníka na cintoríne. 

5. Virtuálny cintorín – informácia. 

6. Mobilná aplikácia pre obec, slúžiaca na informovanie občanov – informácia. 

7. Žiadosť o odpredaj pozemku, parcela KNC č. 1147, k. ú. Fačkov. 

8. Žiadosť o odpredaj pozemku, parcela KNE č. 6046/1, k. ú. Fačkov. 

9. Informácia o možností odkúpenia pozemku pre obec parcela KNE č. 2409,2410 k. ú. 

Fačkov. 

10. Harmonogram kultúrnych a športových akcií na rok 2022. 

11.  Rozhodnutie o schválení žiadosti o poskytnutie NFP v rámci výzvy s kódom OPKZP 

-  P04- SC431 – 2021 – 68. 

12. Schvaľovanie rezervného fondu. 

13. Rozpočtové opatrenia. 

14. Rôzne.  

15. Diskusia. 

16. Záver.  

 

Starosta navrhol program doplniť o bod Kontrola uznesení. 

K návrhu poslanci nemali pripomienky, starosta predniesol doplnený program rokovania. 

1. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

2. Schválenie programu. 

3. Kontrola uznesení. 

4. Pracovný úväzok údržbára obecných budov a verejných priestranstiev. 

5. Návrh PD chodníka na cintoríne. 

6. Virtuálny cintorín – informácia. 

7. Mobilná aplikácia pre obec, slúžiaca na informovanie občanov – informácia. 

8. Žiadosť o odpredaj pozemku, parcela KNC č. 1147, k. ú. Fačkov. 

9. Žiadosť o odpredaj pozemku, parcela KNE č. 6046/1, k. ú. Fačkov. 

10. Informácia o možností odkúpenia pozemku pre obec parcela KNE č. 2409,2410 k. ú. 

Fačkov. 

11. Harmonogram kultúrnych a športových akcií na rok 2022. 
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12.  Rozhodnutie o schválení žiadosti o poskytnutie NFP v rámci výzvy s kódom OPKZP 

-  P04- SC431 – 2021 – 68. 

13. Schvaľovanie rezervného fondu. 

14. Rozpočtové opatrenia. 

15. Rôzne.  

16. Diskusia. 

17. Záver.  

 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ schvaľuje program rokovania OZ. 

       

Hlasovanie: 

ZA:4 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing. Pavol Záň 

 

Rastislav Gabaj 

Rastislav Hollý 

Milan Michalec 

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

3. Kontrola plnenia uznesení 

 

Hlavná kontrolórka obce sa  vyjadrila k plneniu prechádzajúcich uznesení. Skonštatovala, že  

všetky uznesenia boli splnené okrem uznesení č. 10 a 11/2022, ktoré sú v plnení. Starosta sa 

k uzneseniam v plnení vyjadril. 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení 

 

4. Pracovný úväzok údržbára obecných budov a verejných priestranstiev 

 

Starosta predniesol svoj návrh poslancom o navýšene úväzku pre zamestnanca obecných 

služieb, lebo práce na obci je čím ďalej viacej a pracovníci z úradu práce sú len dvaja 

a odpracovať si majú len 8 hod. týždenne. . Oboznámil ich o akú sumu by sa navýšil rozpočet  

obce, ak by sa mu úväzok navýšil z 0,8 na 1. 

Po krátkej diskusii dal starosta hlasovať.  

Návrh uznesenia OZ: 

OZ schvaľuje navýšenie úväzku pracovníkovi obecných služieb z 0,8 na 1.  

       

Hlasovanie:4 

ZA: PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing. Pavol Záň 

 

Rastislav Gabaj 

Rastislav Hollý 

Milan Michalec 

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 
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5. Návrh PD chodníka na cintoríne 

 

Starosta obce odprezentoval poslancom vyhotovený návrh PD chodníka na cintorín. Tiež im 

vysvetlil, že požiadal správcu farnosti o stanovisko k výrubu 5 ks líp, lebo ak by sa chodník 

zrealizoval tak by sa poškodil koreňový systém a lipy by vyschli, alebo za krátky čas by 

koreňový systém poškodil osadenie obrubníkov a zámkovej dlažby. Náhradná výsadba by bola 

potom tiež zrealizovaná na cintoríne a po dohode s prvostupňovým orgánom aj v akom počte. 

 
Návrh uznesenia OZ: 

OZ berie na vedomie Návrh PD chodníka na cintoríne 

     

6. Virtuálny cintorín - informácia 

 

Starosta informoval poslancov o virtuálnom cintoríne, ktorý bol navrhnutý predchádzajúcom 

OZ by chcel zriadiť aj v našej obci. Vysvetlil im na akom princípe virtuálny cintorín funguje, 

koľko  bude treba finančných prostriedkov na to vynaložiť a aké výhody to prinesie nielen pre 

obec, ale aj pre ľudí. Starosta po dlhšej  diskusii dal hlasovať o návrhu. 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ  schvaľuje realizáciu virtuálneho cintorína 

       

Hlasovanie: 

ZA:4 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing. Pavol Záň 

 

Rastislav Gabaj 

Rastislav Hollý 

Milan Michalec 

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

7. Mobilná aplikácia pre obce, slúžiaca na informovanie občanov - informácia  

 

Starosta obce informoval poslancov o viacerých  možnostiach mobilných aplikácii pre obce na 

informovanie občanov.  Podotkol, že oslovil viacero firiem no najviac ho oslovila mobilná 

aplikácia pre Apple aj Andoid slúžiacu na informovanie občanov neobmedzenými okamžitými 

správami + viacero užitočných modulov za cenu, ktorá je dosť prijateľná pre našu obec. 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ berie na vedomie informáciu o mobilnej aplikácii 

8. Žiadosť o odpredaj pozemku , parcela KNC č. 1147, k.ú. Fačkov  

 

Starosta predniesol poslancom  Žiadosť o odpredaj obecného pozemku. Oboznámil ich o aký 

pozemok ide a kde sa nachádza. Starosta predniesol poslancom  ako aj žiadateľovi, že cestu 

môžeme v budúcnosti využiť ako jednu z vetiev kanalizácie a 5 rodinných domov by si 

nemuselo riešiť prečerpávanie, ale by sa gravitačne pripojili. Ďalej starosta pripomenul, že cesta 

slúži aj pre vlastníka inej nehnuteľnosti, ale ak nebudú pripomienky z ich strany a komisia sa 

zhodne, že pre obec je to nepotrebný pozemok tak sa môže s odpredajom zaoberať OZ. Po 

dlhšej diskusii sa poslanci jednohlasne dohodli na návrhu uznesenia. 
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Návrh uznesenia OZ: 

 

OZ berie na vedomie  Žiadosť o odpredaj pozemku, parcela KNE č. 1147, k.ú. Fačkov  

 

OZ poveruje stavebnú komisiu o vyhotovenie stanoviska k odpredaju pozemku parcela 

KNE č. 1147, k.ú. Fačkov 

 

 

 

 

 

Hlasovanie: 

ZA: 4 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing. Pavol Záň 

 

Rastislav Gabaj 

Rastislav Hollý 

Milan Michalec 

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 
 

 

9. Žiadosť o odpredaj pozemku, parcela KNE č. 6046/1, k.ú. Fačkov 

 

Starosta obce aj v tomto bode  oboznámil poslancov s ďalšou  Žiadosťou o odpredaj obecného 

pozemku, kde sa nachádza a či ho obec využíva. Tak ako aj v predchádzajúcom bode, tak aj 

v tomto sa po dlhej diskusii poslanci dohodli, že starosta a stavebná komisia prešetria dôvod 

žiadosti a pripravia stanovisko. 

 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ berie na vedomie  Žiadosť o odpredaj pozemku, parcela KNE č. 6046/1, k.ú. Fačkov  

 

OZ poveruje starostu a stavebnú komisiu o vyhotovenie stanoviska k odpredaju 

pozemku, parcela KNE č. 6046/1, k.ú. Fačkov 

 

Hlasovanie: 

ZA: 4 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing. Pavol Záň 

 

Rastislav Gabaj 

Rastislav Hollý 

Milan Michalec 

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

       

10. Informácia o možnosti odkúpenia pozemku pre obec, parcela KNE č. 2409, 2410 k.ú. 

Fačkov  

 

Starosta na základe odporúčaní poslancov z minulého zastupiteľstva o oslovenie známych 

vlastníkov, či súhlasia s odpredajom svojho spoluvlastníckeho podielu uviedol, že známy 

vlastníci už boli  oslovení, niektorí sa už aj kladne vyjadrili na iných vyjadrenie ešte čakáme. 

Podotkol, že bol aj vypracovaný znalecký posudok, kde znalec určil hodnotu pozemku. Po 

dlhšej diskusii dal starosta hlasovať. 

 

Návrh uznesenia OZ: 
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OZ berie na vedomie Informáciu o možnosti odkúpenia pozemku pre obec, parcela KNE 

č. 2409, 2410, k.ú. Fačkov  

 

OZ poveruje starostu obce uzatvoriť Kúpne zmluvy 

 

Hlasovanie: 

ZA: 4 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing. Pavol Záň 

 

Rastislav Gabaj 

Rastislav Hollý 

Milan Michalec 

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

 

11. Harmonogram kultúrnych a športových akcií na rok 2022 

 

Starosta požiadal predsedov kultúrnej a športovej komisie, aby predniesli návrh 

Harmonogramu kultúrnych a športových akcii na rok 2022.  Predsedovia  komisii sa spolu 
s poslancami dohodli na predbežnom programe akcií.   

 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ berie na vedomie  Harmonogramu kultúrnych a športových akcii na rok 2022 

 

 

 

12. Rozhodnutie o schválení žiadosti o poskytnutie NFP v rámci výzvy s kódom OPKZP-P04-

SC431-2021-68 

 

Starosta informoval poslancov o schválení žiadosti na Zníženie energetickej náročnosti OcÚ 

a KD. Sumu, ktorú nám schválili je 167 644,88 €. Je to o 8823,41 € menej ako sme žiadali 

a to z dôvodu, že podlaha v KD je ako neoprávnený výdavok a ďalších 5 % máme ako 

spoluúčasť k projektu. Začiatok rekonštrukcie je naplánovaný na koniec mája 2022 a ukončiť 

by sa mala do konca októbra. Podotkol, že všetky plánované oslavy sa zrušili. Menšie oslavy 

a kary by sa mohli konať aj v ŠJ ak nám RÚVZ dostaneme ku prevádzkovému poriadku 

kladné stanovisko. 

 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ berie na vedomie  Rozhodnutie o schválení žiadosti o poskytnutie NFP v rámci výzvy 

s kódom OPKZP-P04-SC431-2021-68 

  

 

13. Schvaľovanie rezervného fondu  

 

Starosta oboznámil poslancov s výškou a použitím rezervného fondu. Po kratšej diskusii dal 

starosta hlasovať. 

 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ schvaľuje  

Použitie rezervného fondu na: 

- Zhotovenie prechodu pre chodcov                 

3 000,00 € 
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- Spolufinancovanie projektu „Odpočinkové miesto k jestvujúcemu náučnému 

chodníku k prírodnej pamiatke Kľak  - 4 200,00 € 

-       Spolufinancovanie projektu „Zníženie energetickej náročnosti OcÚ a KD             

17183,94                                       

-    Odkúpenie spoluvlastníckych podielov na pozemkoch parc. KNE č. 2409 a 2410    

k. ú. Fačkov – 3000 €  

- Práce naviac – rekonštrukcia KD                                   

21 172,93 € 

- Projektovú dokumentáciu na vybudovanie cesty na cintorín                                            

750,00 € 

Spolu použitie RF                                       49 306,87 € 

 

 

 

Hlasovanie: 

ZA:  PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing. Pavol Záň 

 

Rastislav Gabaj 

Rastislav Hollý 

Milan Michalec 

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

14. Rozpočtové opatrenia 

 

Starosta informoval poslancov o Rozpočtových opatreniach č. 2 a 3/2022, ktoré tvoria prílohu 

zápisnice. Po kratšej diskusii dal starosta hlasovať.  

 

 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ berie na vedomie Rozpočtové opatrenie č. 2/2022 

 

OZ schvaľuje Rozpočtové opatrenie č. 3/2022 

   

Hlasovanie: 

ZA: 4 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing. Pavol Záň 

 

Rastislav Gabaj 

Rastislav Hollý 

Milan Michalec 

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

 

 

 

 

 



Strana 7 z 8 

 

 

 

15. Rôzne   

 

a) Z-BOX 

 

Starosta informoval, že jeho záujem by bolo do našej obce priniesť novú službu na 

doručovanie zásielok- samoobslužné výdajne miesto Z- BOX Packeta, vďaka ktorému si balík 

môžu občania vyzdvihnúť hocikedy a by bolo umiestnené pri COOP Jednota. Podmienkou 

však bolo, že to musí byť obec nad 1000 obyvateľov, čím starosta apeloval, že do žiadosti 

uviedol, že balík si môžu prísť vyzdvihnúť aj občania z obce Čičmany. 

 

b) Šuja – komunál 

Starosta informoval o kolaudácii prekládkovej stanice v obci Šuja a v akom štádiu je výstavba 

novej skládky komunálneho odpadu. 

 

c) Obecná stránka – kybernetická bezpečnosť 

Oboznámil poslancov s premenou obecnej stránky, kde sa postupne preklopia všetky 

informácie a stránka už bude spĺňať aj podmienky kybernetickej bezpečnosti.   

 

d) Informácia SOCÚ Rajec 

Starosta informoval poslancov o zmenách na  SOCÚ Rajec, kde je naša obec členom a podal 

informáciu, že pravdepodobne sa niektoré obce osamostatnia a založia nový spoločný úrad. 

Pripomenul, že pravdepodobne sa potom navýši poplatok, čo sme v rozpočte neuvažovali.  

 

 

e) Vojnové hroby 

Starosta poukázal na potrebu opravy pomníka pri kostole padlých v 1. svetovej vojne, kde 

hrozí, že by sa mohla vrchná časť pomníka, ktorá je popraskaná zosunuťa spôsobiť úraz. 

Podotkol, že cenová ponuka, ktorú si vyžiadal na obnovu pomníka bola cca. 1836€ , na ktorú 

by sme ale mohli dostať dotáciu z Okresného úradu a spoluúčasť obce by bola 5℅. 

 

16. Diskusia   

 

Starosta informoval o stave pozemkových úprav v obci. 

 

17. Záver 

 

Starosta poďakoval prítomným za účasť – OZ ukončené  o 21.15 hod.  

 

Overovatelia zápisnice: Rastislav Hollý 

                                       Milan Michalec 

                                        

 

                                                                                                   v.r. Miroslav Čerňanec 

                                                                                                             starosta obce 

 

 

Zapisovateľka: Zuzana Michalcová   
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